

HEINKEL Drying and Separation Group

Ferdinand-Porsche-Str. 8
D-74354 Besigheim
Phone +49 (0)7143 9692 0
www.heinkel.com

New and used machines:
info@heinkel.de
After Sales Service:
service@heinkel.de



Experts for solid-liquid separation

With sound know-how and more than 130 years of experience, the HEINKEL Drying and Separation Group provides expertise in filtration, centrifugation, mixing and drying. With its brands BOLZ-SUMMIX, COMBER, HEINKEL and JONGIA, the group is a valued, strong partner for more than 2.000 customers all over the world in the chemical, fine chemical, pharmaceutical, cosmetic and food industries for:

- Nutsche filters and filter dryers
- Conical screw dryers and mixers
- Paddle dryers
- Pan dryers and central shaft dryers
- Inverting filter centrifuges
- Vertical centrifuges
- Horizontal peeler centrifuges
- Lab centrifuges, dryers and mixers
- Sedimentation and classifying centrifuges
- Coating centrifuges and de-oiling centrifuges
- Ball segment valves
- Agitators

The HEINKEL Group develops and produces high-quality components and full systems for solid-liquid separation and offers a worldwide, reliable 360° customer service. From the test phase in the lab centers through commissioning and launching the system to production, the comprehensive after sales service ensures the reliability of the customer's production facility.

Experten für Fest-Flüssig-Trennung

Mit umfassendem Know-how und mehr als 130 Jahren Erfahrung vereint die HEINKEL Drying and Separation Group die Kompetenzen für Filtrieren, Zentrifugieren, Mischen und Trocknen. Für mehr als 2.000 Kunden weltweit in der Chemie-, Feinchemie-, Pharma-, Kosmetik- und Lebensmittelindustrie ist die HEINKEL Gruppe mit ihren Marken BOLZ-SUMMIX, COMBER, HEINKEL und JONGIA ein starker Partner für:

- Nutschenfilter und Filtertrockner
- Konusschnecktrockner und -mischer
- Schaufeltrockner
- Pfannentrockner und Zentralwellentrockner
- Stülpfilterzentrifugen
- Vertikalzentrifugen
- Horizontalschälzentrifugen
- Laborzentrifugen, -trockner und -mischer
- Sedimentations- und Klassierzentrifugen
- Beschichtungszentrifugen und Entölungszentrifugen
- Kugelsegmenthähne
- Rührwerke

Die HEINKEL Gruppe entwickelt und produziert hochwertige Komponenten und Gesamtsysteme für die Fest-Flüssig-Trennung und bietet ihren Kunden einen weltweiten, verlässlichen 360° Service. Von der Testphase in den Laborzentren über die Inbetriebnahme sowie dem Start der Anlage bis in die Produktion sorgt der After Sales Service für die Zuverlässigkeit der Produktionsanlage.



Core competencies

- Mechanical solid-liquid separation
- Thermal solid-liquid separation
- Systems
- After Sales Service
- Used machines